
 

1 

 

 

                                                          Z A P I S N I K 

                                                          

13. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   odrţane  16.  travnja  2019.godine u 

Vijećnici Grada Paga s poĉetkom u 11,00 sati . 

 

 PRISUTNI:   Domagoj Viĉević,  Borko Oguić, Franĉi  Bukša,  Jasna Magaš,  Branimir Paro  

                       Vidolin, Dario Grašo, Ţeljko Marţić i  Edo  Komadina (došao naknadno)                               

ODSUTNI:    Igor Karavanić (opr) , Ana  Kuković Borgelott  (opr), Draţen Crljenko, Toni  

                       Herenda  i Veljko Pernar  

OSTALI:       gradonaĉelnik  Ante Fabijanić, zamjenik gradonaĉelnika Davor Fabijanić,  

                     proĉelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić, proĉelnik Upravnog odjela za    

                      proraĉun i financije Diogen Šuljić, direktor tvrtke PAG II  d.o.o. Ivica Fabijanić,  

                     ravnateljica Djeĉjeg vrtića „Paški  mališani“ Pag  Ljubica Fabijanić, ravnatelj  

                     Gradske knjiţnice Pag Vlatko Majić, direktorica Radio Paga d.o.o. Dijana  

                     Vuleta, direktorica „Ĉistoće“  Pag d.o.o. Mirjana Tiĉić,  direktor Komunalnog  

                     društva Pag d.o.o. Ante Ĉemeljić  i predstavnik Radio Paga Marin Milić. 

 

      Predsjednik Vijeće je  konstatirao da  je sjednici nazoĉno 7  vijećnika i da se mogu 

donositi pravovaljane  odluke. 

 

  

- verifikacija zapisnika 12.  sjednice Gradskog vijeća 

 

           Predsjednik Vijeća dao je zapisnike  12.   sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 

           Dario Grašo -  na str. 7.  u mojoj diskusiji  stoji da je NK Pag  u ţupanijskoj ligi 

osvojio drugo mjesto, a treba da stoji „prvo mjesto“. 

          Obzirom da više  nitko nije imao primjedbu na zapisnik  nakon prebrojavanja glasova 

predsjednik je konstatirao da je sa 6 glasova „za“ i 1 „suzdrţanim“  glasom (vijećnik Ţeljko 

Marţić  nije bio prisutan  na sjednici  za koju se usvaja zapisnik) usvojen zapisnik 12. 

sjednice  odrţane 26. oţujka  2019.godine. 

 

Usvajanje dnevnog reda 

 

           Predsjednik Vijeća proĉitao je predloţeni dnevni red na usvajanje te nakon 

prebrojavanja glasova konstatirao   da su vijećnici s  7 glasova „za“ ( jednoglasno) usvojili 

slijedeći  

                             D n e v n i   r e d 

 

1. Razmatranje Izvještaja o radu za razdoblje srpanj-prosinac 2018.godine: 

      1.1.Paga II d.o.o 

      1.2.Gradske  knjiţnice Pag 

      1.3.Djeĉijeg vrtića „Paški mališani“ Pag 

      1.4. Radio Paga d.o.o.     
      1.5.Komunalnog društva Pag d.o.o. 

      1.6.Ĉistoće Pag d.o.o. 
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2.  ODLUKA o koeficijentima za obraĉun  plaće sluţbenika i namještenika u upravnim  

      tijelima Grada Paga, 

3. ODLUKE o stavljanju van snage Odluke o prihvaćanju  Sporazuma o osnivanju Javne  

      vatrogasne postrojbe Pag, 

4.  ODLUKE o osnivanju Javne vatrogasne postrojbe Pag, 

5.  GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA o izvršenju Proraĉuna Grada Paga za 2018.godinu, 

5.1. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za  

       2018.godinu, 

5.2. Izvješće o izvršenju Programa odrţavanja objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za  

       2018.godinu, 

5.3. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi za 2018.godinu. 

 

 

AD- 1. RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA O RADU ZA RAZDOBLJE SRPANJ-PROSINAC  

             2018.GODINE: 

      1.1.Paga II d.o.o. 

      1.2.Gradske  knjiţnice Pag 

      1.3.Djeĉijeg vrtića „Paški mališani“ Pag 

      1.4. Radio Paga d.o.o.     
      1.5.Komunalnog društva Pag d.o.o. 

      1.6.Ĉistoće Pag d.o.o. 

 

 Došao vijećnik Edo Komadina te je sjednici nazoĉno 8 vijećnika.  

 

 

      1.1.Paga II d.o.o. 

 

       Ivica Fabijanić – Pred vama je Izvješće kao i financijsko izvješće za predmetno razdoblje. 

Ispriĉavam se što nije dostavljena odluka Nadzornog odbora  obzirom da se  Nadzorni odbor 

sastao dan nakon slanja materijala, ali vam je dana na klupama. Izvješće je prihvaćeno na 

nadzornom odboru. 

       Branimir Paro Vidolin -  molio bih da se u Izvještaju taksativno nabroji sve što je 

uĉinjeno i koliko je to pojedinaĉno koštalo,a  ne ovako kako je napisano općenito. U 

Izvještaju piše da odrţavate djeĉje igralište na Goliji i Katinama, a  uništen je tobogan, 

ljuljaĉke  idr. Stoga  treba  toĉno navest što ste radili i što podrazumijeva  to odrţavanje 

igrališta. 

        Ivica Fabijanić- Tako je ta stavka knjigovodstveno navedena, a sve   popravke ćemo ovih 

dana riješiti s tim da tobogan treba kupiti novi jer je postojeći istrošen. 

         Ţeljko Marţić –  Iz Izvještaja je vidljivo da je najveći prihod tvrtke  na stavci 

graĊevinskih radova cca 1,2 milijuna kuna. Podrţavam  prijedlog vijećnika Branimira Paro 

Vidolina  da se specificiraju stavke kako bismo znali što je toĉno uĉinjeno. 

          Dario Grašo -  Obzirom na navedene podatke  od naplate parkinga, d ali to znaĉi da je 

on slabije naplaćivan u odnosu na prethodnu godinu? 

          Ivica Fabijanić – ne, otprilike je  ostvaren isti prihod.  

          Branimir Paro Vidolin – Košnja zelenih površina  se vrši na naĉin da se ne pokupi otkos 

pokošene trave pa će ispod toga istruliti trava. Treba o tome voditi raĉuna. 
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       Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao  da su vijećnici s 6 glasova  „za“    i 2 

glasa „suzdrţani“ donijeli 

                                                    Z A K L J U Ĉ A K 

 

          Prihvaća se IZVJEŠTAJ o radu  PAGA II d.o.o. za  razdoblje  od 1.srpnja do 31. 

prosinca  2018.godine.   

 

 

      1.2.Gradske  knjiţnice Pag 

 

        Vlatko Majić -  samo bih  spomenuo vezano za  otvaranje knjiţnice u Povljani. Kupio se 

kompjuter i barkod ĉitaĉ. Nekoliko puta sam kontaktirao sa Općinom Povljana  vezano za 

otvaranje te knjiţnice, na što nisu odgovorili, ali sam se  dogovorio sa matiĉnom sluţbom u 

zadru da se  otvaranje knjiţnice obavi najesen. Knjiţnica u povljani će raspolagati sa fondom 

od oko 2500 knjiga. 

       Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 8 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                    Z A K L J U Ĉ A K 

 

          Prihvaća se IZVJEŠTAJ o radu  GRADSKE KNJIŢNICE PAG za  razdoblje  od 

1.srpnja do 31. prosinca  2018.godine.   

 

 

      1.3.Djeĉijeg vrtića „Paški mališani“ Pag 

 

      Ljubica Fabijanić -  Osim navedenog u Izvješću htjela bih naglasiti da su radovi na 

ureĊenju djeĉjeg  igrališta završeni te se priprema tehniĉki pregled. Kroz izvještaj se vidi da 

se radi o dosta prenesenih sredstava. To je napravljeno namjerno obzirom da izlazimo iz 

osiguranja HM Patrie i ta sredstva će se  utrošiti na atestiranje opreme vrtića. 

       Borko Oguić –  Zašto se djeca  ĉiji roditelji zatraţe upis u vrtiće n e primaju? 

       Ljubica Fabijanić – naše skupine su za sada pune i da bi se ta djeca mogla primiti treba 

oformiti novu skupinu tj. zaposliti još dva djelatnika. 

       Borko Oguić -  Zašto se to ne uĉini. Ne smije se dogaĊati da sada kada imamo ovakav 

vrtić  koji ima dovoljno prostora se ne vrše upisi u vrtić ako za to roditelji imaju potrebe. Da 

ste uputili zahtjev Gradu pa da vas je odbio to bih razumio no niste ni pokušali. 

       Ljubica Fabijanić – radi se na tome i uskoro će se to realizirati. 

       Ţeljko Marţić -  Koliko je koštalo ureĊenje igrališta? 

       Ante Fabijanić – Nešto preko milijun kuna. Najprije je bilo planirano 1,8 milijuna a mi 

smo taj troškovnik srezali.  Pored toga dobili smo i  650.000,00 kuna od drţave. 

       Branimir Paro Vidolin – Kakva je suradnja sa osnivanjem vrtića u Povljani. 

        Ljubica Fabijanić – Suradnja je dobra. Oni sada sreĊuju još neku dokumentaciju: Još 

nismo izvršili primopredaju koja će se  napraviti nakon   dobivanja sve potrebne 

dokumentacije. Otvaranje vrtića se planira za 25. travnja. 
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      Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao  da su vijećnici s 8 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                    Z A K L J U Ĉ A K 

 

          Prihvaća se IZVJEŠTAJ o radu  Djeĉjeg vrtića „PAŠKI MALIŠANI“ Pag  za  razdoblje  

od 1.srpnja do 31. prosinca  2018.godine.   

 

 

 

 

      1.4. Radio Paga d.o.o.     
 
            Dijana Vuleta- U  Izvješću je sve detaljno obrazloţeno te stojim na raspolaganju za 

putanja. 

            Borko Oguić  - pohvalio bih  ovako detaljno Izvješće. 

            Branimir Paro Vidolin -  Zanima me koliko Novalja plaća Radio Pagu. 

            Dijana Vuleta -  Grad  Novalja  plaća 6.500,00 kuna mjeseĉno. To nije problem već  

treba riješiti problem vlasništva  odnosno udjela u Radio Pagu koje je ostalo neriješeno. 

          Edo Komadina  - Da li tko sluša radio Pag. Meni osobno kada sam ga slušao je ostavio 

jako loš dojam. Imao sam osjećaj  kao da netko priĉa iz  dnevnog boravka. Nadalje izvještaji 

koji se daju na Radio Pagu nisu toĉni posebno izvještaj koji se odnose na izvještavanje sa 

sjednice Vijeća. Izvještava se  po nahoĊenju novinara ili kako mu netko naredi,a  ne kako je 

bilo. Takonpr. Kad se raspravljalo o visini komunalne naknade  i sl. 

          Dijana Vuleta – Prema istraţivanju imamo oko 10 000 slušatelja.  Sjednice Vijeća traju 

duţe i  ne moţe se sve prenijeti. Mi preslušamo snimku  i damo ono što je najvaţnije.  

NareĊenja novinar nema od nikog. Radio Pag ima razne programe, a to su informativni, 

glazbeni, kulturni i dr, a obzirom koliko nas radi na Radiju smatram da je program vrhunski. 

Nekoliko puta smo pozivali i predsjednika Vijeća da gostuje ali se nije odazvao. U više 

navrata nam je bio  gost gradonaĉelnik. Ako imate kakvih primjedbi mogli ste nam ih uputiti. 

         Edo Komadina – Toĉno je da se neke bitne stvari  koje su bile na sjednici Vijeća ne 

prenose. 

        Domagoj Viĉević – Ja ne volim govoriti ako nemam što bitno reći.  Mi moramo postaviti  

sebi pitanje da  li nam Radio treba ili ne. Z a rad radi Paga u Proraĉunu smo  osigurali 

350.000,00 kuna. Oni mjeseĉno troše cca 60.000,00 kuna dakle  j Radio Pag će nas godišnje 

koštati cca  700.000,00 kuna.  S druge strane svaĊamo se d a li ćemo nekoj udruzi dodijeliti 

5.000,0 kuna manje ili više.  Trebamo se opredijeliti da li nam Radio Pag treba ili ne i da l i 

mi to moţemo isfinancirat. 

        Dijana Vuleta- Grad Novalja je spreman da preuzme financiranje, no to se mora riješiti 

sporazumom. Nama nije dostatno 350.000,00 kuna godišnje. Kada sam došla  u Radio Pagu 

nije bio predviĊen marketing i nismo ga bez upisa niti smjeli raditi.sad aje to rješeno. 

        Dario Grašo -  kada se osnivao Radio Pag ideja je bila da se u vlasniĉku strukturu ukljuĉi 

i Grad Novalja na naĉin da bi oni trebali isfinancirat odašiljaĉ i marketing. Na ureĊenju 

vlasniĉke strukture treba inzistirat. Dogodilo se bilo daje  2015.godine  palo Gradsko vijeće 

Grada Novalja i taj posao je ostao nedovršen.  Što se tiĉe programa i slušanosti Radio Paga 

ţao mi je da se više je sluša u javnim prostorima. Što se tiĉe sugestije dao bih primjedbu da se 

iz dana u dan ponavljaju iste vijesti. 
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            Dijana Vuleta – Radimo na malom koncesijskom   podruĉju kakvo je i tu nema  puno 

novih vijesti a  postoji obveza  objavljivanja vijesti koje moraju i trajati odreĊeno propisano 

vrijeme te se stoga dogaĊa da se neke vijesti ponavljaju više puta. 

           Ţeljko Marţić -  Napominjem da je i prijašnja tvrtka Radio pag ugašena jer  nije bilo 

dovoljno sredstava  za njihovo financiranje. Ako se ovako nastavi trebati će se rebalansom 

proraĉuna osigurati dodatna sredstva. Predlaţem da se u financiranje Rada ukljuĉe i druge 

jedinice lokalne samouprave.  Ne ţelim se baviti  ureĊivaĉkom politikom ali  smatram da 

treba prenositi bitne stvari sa ovog Vijeća. Ako nešto plaćamo moramo znati što nam to i nosi. 

          Dijana Vuleta -   Sitni oglašivaĉi neće  bitno pridonijeti financiranju Radija ali su  u  

tijeku pregovori sa većim firmama vezano za  marketing odnosno financiranje. Što se tiĉe  

Novalje  gradonaĉelnik  je izjavio da oni i dalje ostaju pri tome da uĊu u vlasniĉku strukturu. 

          Edo Komadina – Da li tim mjeseĉnim iznosom koji plaća Grad Novalja je time 

ukljuĉen u financiranje Radija? Moţda smo se prenaglili sa osnivanjem Radio Paga. Moţda 

smo trebali prije imati rješenju vlasniĉku odnosno financijsku strukturu. 

           Dijana Vuleta – Radio Pag je osnovao Grad Pag ali je previĊeno da se ukljuĉe i druge 

jedinice lokalne samouprave prvenstveno Novalja.  Za ukljuĉenje Novalje nema problema 

samo to treba sprovesti na nivou dva Grada odnosno potpisati sporazum o sufinanciranju. Do 

tada mi smo sa Novaljom dogovorili da nas mjeseĉno financiraju. Što se tiĉe antene moram 

vas izvijestiti da  priliko svake kiše ostajemo izvan etera. 

         Branimir Paro Vidolin – Ako za  šest mjeseci ne dogovorimo sa Novaljom mi ćemo 

morati osigurati dodatna sredstva u proraĉunu. 

         Ante Fabijanić – Ĉinjenica je da smo osnovali Radio i da on radi.  Grad Pag je poduzeo 

sve sa drugim jedinicama lokalne samouprave da se i oni ukljuĉe. Pored toga vršim pregovore 

sa novim koncesionarom koji je vlasnik mnogih radija i tada bi slušanost radio Paga bila 

daleko šira. Nama je interes da nas Radio košta što manje a da funkcionira.  O tome ću vas 

uskoro obavijestiti. 

          Edo Komadina – da smo znali da ćemo ostati sami u osnivanju Radio i da će to toliko 

koštati  moţda ga ne bi ni osnovali. 

          Ante Fabijanić  - Nismo ostali sami. Općina Povljana i Grad Novalja su i dalje 

zainteresiranje. 

          Domagoj Viĉević -  O ovoj temi ćemo još razgovarat. Moramo preuzeti odgovornost za 

donesene odluke. Trebali smo najprije osigurat financiranje pa onda ići u osnivanje, a ne 

obrnuto.      

 

           Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao  da su vijećnici s 7 glasova „za“ i 1 

„suzdrţanim“ glasom donijeli 

                                                    Z A K L J U Ĉ A K 

 

          Prihvaća se IZVJEŠTAJ o radu  RADIO PAGA d.o.o. za  razdoblje  od 1.srpnja do 31. 

prosinca  2018.godine.   
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      1.5.Komunalnog društva Pag d.o.o. 

 

         Ante Ĉemeljić – Sve je dano kroz pisano Izvješće te  stojim na raspolaganju za pitanja. 

         Dario Grašo –  Ne vidim Odluku Nadzornog odbora o prihvaćanju Izvješća. 

         Ante  Ĉemeljić -    sjednica nadzornog odbora se još nije odrţala. 

         Domagoj Viĉević – da li je Komunalno društvo temeljem donesene sudske presude 

ostvarilo kakvu uplatu od Općine Kolan. Ako nije zašto nije. 

          Ante Ĉemeljić -  Po toj presudi još nam nisu  uplaćena sredstva iako FINA Općini 

Kolan ta sredstva svaki mjesec skida sa raĉuna  ali ih deponira na posebnom raĉunu . Ona će 

se uplatiti kada presuda postane pravomoćna.  Pored toga Općina Kolan je trebala platiti i 

65.000,00 kuna sudskih troškova. Zatraţili smo od FINE oĉitovanje o uplati tih sredstava  

koje još  ĉekamo. 

           Borko Oguić – kada FINA nekog blokira ta sredstva doĊu onom kome trebaju tek 

nakon 60-ak dana.  U sluĉaju kada je upućena ţalba  FINA ta sredstva neće uplatiti sve do 

konaĉnog rješenja. 

         Ţeljko Marţić – Interesiraju me radovi na klizištu te na rekonstrukciji kanalizacije na 

Goliji. Nadalje zanima me što je sa nastavkom  kanalizacije na Vodicama tj. sugeriram da se 

krene u realizaciju izrade projektne dokumentacije za to podruĉje kako bi se i taj dio mogao 

prikljuĉiti na kanalizaciju obzirom da je  gravitacijski  vod napravljen. 

         Ante  Ĉemeljić – što se tiĉe klizišta odnosno sanacije magistralnog voda na podruĉju 

izmeĊu Paga i Kolana radovi su u tijeku i  oĉekuje se njihovo dovršenje u svibnju što bi bilo i 

prije  planiranih rokova. Sama trasa cjevovoda je  spuštena u odnosu na planirano. On se sada 

nalazi na visini od 1,8 km dok je prije bio planiran na visini  od 2 km. Moramo znati da se 

radi samo o sanaciji vodovoda i da tamo neće biti cesta obzirom da nam nitko ne moţe 

garantirati da tu ubuduće neće doći do klizanja terena.  

        Što se tiĉe radova na precrpnoj stanici na Goliji bilo je problema  na poĉetku izvoĊenja 

radova obzirom da se prilikom projektiranja nije uzelo mišljenje geomehaniĉara. To naţalost 

sada plaćamo, a vezano je za  troškove  stavljanja gradilišta u mirovanje i troškovi ispitivanja. 

Da se to napravilo prilikom projektiranja onda bi Komunalno društvo moralo platiti samo 

20% tih troškova. Pored toga smo  sam morali platiti i asfaltiranje. Nastavak tih radova se 

planira poĉetkom  listopada. Geomehaniĉari su napravi snimanje terena kao što su se  snimili i 

cjevovodi i ti nalazi će biti predani projektantu koji će postojeći projekt izmijeniti sukladno 

nalazima geomehaniĉara. Sami radovi će biti skuplji nego je  planirano obzirom na sve 

izmjene te nalaza postojećeg stanja gdje je u pojedine oborinske kanale prikljuĉena 

kanalizacija.  

        Što se tiĉe Vodica tj III faza izgradnje kanalizacije u planiranje se nije išlo jer smo imali 

mnoge probleme oko saniranja    šteta obzirom da je dolazilo do pucanja magistralnih vodova   

na juţnom dijelu vodovoda. Što se tiĉe grada Paga trenutno se planira izmjena cjevovoda na 

vodospremama Babelina draga- Gradac  iz razloga kada s ena juţnom dijelu promijene sve 

cijevi i budu mogli prihvatiti puni kapacitet vode neće se moći pustiti puni kapacitet vode iz 

razloga što b došlo do pucanja te cijevi koja spaja te dvije vodospreme. Bio je i veliki problem 

u Šimunima gdje je došlo do zaĉepljenja cijevi gdje se  doslovno svakih 150 m otvarala cijev i 

ĉistila i sada je u njoj puno veći protok vode.  Tu  imamo problem jer se radi o plastiĉnim 

cijevima  na kojima se nakuplja klor te će i te cijevi trebati zamijeniti te ga tom prilikom 

izmjestiti sa  privatnih parcela na javnu površinu. Dogovoreno je da se stavi veći profil cijevi 

obzirom na povećani broj korisnika u mjestu Šimuni te kampu Šimuni. 
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        Ante Fabijanić -   Sa Općinom Povljana i Općinom Kolan potpisali  aglomeraciju  za 

odvodnju i te smo već ušli u prvu fazu sufinanciranja od strane Hrvatskih voda.  Dogodine 

oĉekujemo i znaĉajnija sredstva za projektiranje cjelokupne dokumentacije za naš otok te u 

slijedeće dvije godine moţemo oĉekivati velike radove u tom dijelu. Cijeli projekt je teţak 

oko pola milijarde kuna. 

         Ante Ĉemeljić – Vezno za tu aglomeraciju od strane Hrvatskih voda smo dobili struĉnog 

ĉlana  koji će biti naš kontakt u Hrvatskim vodama za taj projekt. 

          Domagoj Viĉević -  molio bih tvrtke  da prilikom podnošenja  izvješća o radu poštuju 

zakljuĉak ovog Vijeća kojim se traţilo da uz izvješće dostave i   zapisnik sa sjednice 

Nadzornog odbora. Iz tog razloga sam bio suzdrţan prilikom glasanja za izvješće  tvrtke PAG 

II i te ću biti suzdrţan i prilikom glasanja za ovo Izvješće. 

        Ţeljko Marţić – Što je sa projektima vodospreme Komorovac  i  procrpne stanice . 

        Ante Ĉemeljić -  Od kada sam direktor ove tvrtke o tome nije bilo rijeĉi. 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao  da su vijećnici s 7 glasova „za“  i 1 

„suzdrţanim“ glasom donijeli 

                                                    Z A K L J U Ĉ A K 

 

          Prihvaća se IZVJEŠTAJ o radu  KOMUNALNOG DRUŠTVA PAG d.o.o. za  

razdoblje  od 1.srpnja do 31. prosinca  2018.godine.   

 

 

 

      1.6.Ĉistoće Pag d.o.o. 

 

       Mirjana Tiĉić -  U odnosnu na podneseno pismeno izvješće mogu reći da smo dobili 

graĊevnu dozvolu za etapu 1 fazu 2  za proširenje plohe da odlaganje otpada ,a u tijeku je 

Izrada dokumentacije za nadmetanje te bi do ljeta trebalo poĉeti radovi na izradi obodnog zida 

na novoj plohi. Ujedno se radi na izradi dokumentacije kojom bi se dobila sredstva za  

zatvaranje odlagališta tj, do etape 3. U meĊuvremenu smo predali dokumentaciju za 

gospodarenje otpadom koju smo morali mijenjati obzirom da je dozvola izdana 2016. 

Godine,a u meĊuvremenu je došlo do povećanja koliĉine otpada. 

        Franĉi Bukša -  Pred par godina smo rekli da  se baziramo na turizmu, no turizam se bavi 

s nama. Nama se desi da u ovo gluho doba godine doĊe 15-ak turista  i imaju potrebu 

upotrebu wc  a  wc je zatvoren jer ĉistoća ne da kljuĉ od wc ukoliko im se  ne uplati odreĊena 

suma za  njegovo korištenje. Drugo,  stavke „utrošeni materija“ u iznosu od 59.000,00, 

poštarina je lani bila 222.000,00 kuna, najam strojeva 264.000,00 kuna, najam vozila 

90.000,00 kuna te ostale obveze prema zaposlenicima u iznosu od 150.000,00 kuna. Molim da  

mi se objasne te stavke. 

       Mirjana Tiĉić – Što se tiĉe javnog wc prošle godine je Ĉistoća dobila odluku 

gradonaĉelnika kojom se taj wc povjerava Ĉistoći na upravljanje. U meĊuvremenu su 

dobivena sredstva Ministarstva turizma  i vodi se razgovor sa Gradom tko će preuzeti 

upravljanje tim wc-om. Kljuĉ wc-a nije u Ĉistoći. Što se tiĉe direktorice TZ koja je  poslala e-

mail oko 12 sati   da taj wc treba oĉistiti io staviti kljuĉ do 15 sati u TIC. Posla sam joj cjenik 
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za ĉišćenje wc-a prije i nakon upotrebe na koji  nisam dobila odgovor. Mi do današnjeg dana  

nemamo  ugovor o odrţavanju odnosno ĉišćenju javnog wc-a. 

        Što se tiĉe poštarina ona je bila tako visoka u 2018. godine jer smo morali svim 

korisnicama poslati preporuĉeno pošiljkom  opće uvjete. U 2019. Godini taj iznos više nije 

toliki. Što se tiĉe najma strojeva prošle godine nam se pokvario kompaktor te smo bili 

prisiljeni iznajmiti. Naš stroj je star i više  nema  za njega dijelova. Stroj nam je bio u najmu 

do okonĉanja postupka nabave. Što se tiĉe stavke sirovina i materijala to je materijal koji nam 

treba za svakodnevni rad (papir i dr). Ostale obveze prema zaposlenicima  su razne naknade 

za zaposlenike kao što su naknada za novoroĊene, mirovine i sl. 

       Franĉi Bukša – Smatram da bez obzira na ove probleme koje mamo sa javnim wc-om  

turist  to ne bi trebao znati i zbog toga biti zakinut. 

       Mirjana Tiĉić- Ĉistoća nema kljuĉ od javnog wc-a. 

       Edo Komadina – Interesira me od ĉega se sve financira tvrtka Ĉistoća. Koliko vidim kroz 

izvješće  do su  prihodi koji se ubiru od graĊanstva te od grobnih naknada.  DogaĊa se da se 

stalno diţe naknada za odvoz smeća. Rekli smo da će se ta  cijena korigirat no to se nije 

dogodilo. 

       Mirjana Tiĉić- Ĉistoća Pag je osnovana kao trgovaĉko  društvo ĉiji je osnivaĉ Grad a u  

svrhu odvoza i zbrinjavanja komunalnog otpada, gospodarenja otpadom te odrţavanja groblja. 

Koliki su nam prihodi toliki su i rashodi. Odvoz smeća je skup.Ĉistoća ima dodatne i 

nepredviĊene troškove pa tako  već tri dana odvozimo  smeće koje je odloţeno na podruĉju 

Vlašića ,a obzorom da se ne zna tko je odloţio ti troškovi će teretiti Ĉistoću. 

       Ante Fabijanić –  To rade pojedinci koje ćemo otkriti i to im naplatiti. 

       Domagoj Viĉević –  Koliko vidim kroz izvješće godišnji prihodi Ĉistoće su cca 5,2 

milijuna kuna,a  za plaće se odvaja cca 2,6 milijuna kuna. Dakle gotovo 50% sredstava. Da 

lije to toĉno? Da li ste imali sjednicu Nadzornog odbora. 

       Mirjana Tiĉić – Da. 

       Branimir Paro Vidolin –  dogaĊa se da korisnici ne mogu prići kontejnerima jer je okolo 

razbacano smeće. Nadalje po gradu nema kanti za smeće gdje prolaznici mogu odbacit smeće.  

Nadalje  smatram da niste ĉistili niti ono što imate ugovoreno. 

        Mirjana Tiĉić – pred par godina smo imali ĉistilicu što prošle godine nismo imali i grad 

se do nedavno dok nismo kupili usisivaĉ ĉistio sa dvije metle. Sada će to biti bolje i brţe. 

       Ţeljko Marţić – Za ĉišćenje  grada treba nabaviti ĉistilicu obzirom na površinu koju treba 

ĉistiti. 

       Ante Fabijanić -  Za ovu treću fazu juĉer smo dobili ugovor. Što se tiĉe imovinsko-

pravnih odnosa imamo osigurano 85% sredstava od strane drţave. Što se tiĉe ljeta imamo 

ĉistilicu i peraĉ. Što se tiĉe ostalih mjesta  kupiti ćemo kamion koji će na sebi imati kosilicu i 

ujedno će biti i ĉistaĉ te će se ĉistiti i ostala naselja na podruĉju Grada Paga. 

     Što se tiĉe javnog Wc- bio je problem oko kasnog javljanja za potrebe otvaranja istog. Tos 

e treba  ranije  najaviti. Toĉno je da sa Ĉistoćom nismo sklopili ugovor za odrţvanje wc iz 

razloga što  najprije trebamo sanirati  oštećenja koja su nastala na fasadi wc. Nakon toga će se 

potpisati ugovor sa Ĉistoćom. 

 

Izašao vijećnik  Dario Grašo te je sjednici nazoĉno 7 vijećnika.  
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          Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao   da  su vijećnici s  3 glasa“za“, 3 glasa 

„protiv“ i 1 „suzdrţanim“ glasom donijeli 

 

                                                    Z A K L J U Ĉ A K 

 

         Ne prihvaća se IZVJEŠTAJ o radu  ĈISTOĆE PAG d.o.o. za  razdoblje  od 1.srpnja do 

31. prosinca  2018.godine.   

 

 

         Vratio se vijećnik Dario Grašo, a otišao vijećnik Borko Oguić te je sjednici nazoĉno 7 

vijećnika. 

 

       

 

AD- 2.  ODLUKA O KOEFICIJENTIMA ZA OBRAĈUN  PLAĆE SLUŢBENIKA I  

              NAMJEŠTENIKA U UPRAVNIM TIJELIMA GRADA PAGA 

 

           Sanja Bukša Kustić –  Ovim prijedlogom Odluke mijenjaju se dosadašnji   koeficijenti 

za obraĉun plaća  sluţbenika i namještenika u gradskoj upravi Grada Paga. Temeljem zakona 

plaća sluţbenika i namještenika u  jedinicama lokalne samouprave ĉini umnoţak osnovice i 

koeficijenata. Osnovica za djelatnike gradske uprave Grada Paga je 2.880,00 kuna. Nju je 

odredilo izvršno tijelo 2010. godine, a koeficijent odreĊuje predstavniĉko tijelo Grada. Osim 

što plaće zaposlenika i namještenika moraju biti u skladu sa  zakonom takoĊer moraju biti i u 

skladu sa  Uredbom o klasifikaciji radnih mjesta kojom je propisano  u koju kategoriju koje 

radno mjesto pripada, a  vezano  je uz struĉnu spremu koja je potrebna za obavljanje tih 

poslova. Ovo predloţeno povećanje bi iznosilo izmeĊu 0,77 do 0,79. Prilikom donošenja 

prijedloga ove Odluke  namjera je bila da se izjednaĉe plaće pojedinog odnosno istog 

klasifikacijskog ranga. 

           Ţeljko Marţić – Zanima me koliko bi to povećanje  znaĉilo na godišnjem nivou? 

           Diogen Šuljić -  To je na godišnjoj razini oko  700.000,00 kuna. 

           Ante Fabijanić- to bi povećanje mjeseĉno iznosilo od sadašnjih 225.000,00 na 

278.0000,00 kuna. 

           Dario Grašo – Nisam bio ukljuĉen u izradi ovakvog prijedloga odluke i smatram da je 

donošenje ovakve odluke ishitreno iz više razloga. Najprije što se nije komuniciralo partnere, 

a drugo  je da se radi o znatnom povećanju  za  cca 15-20%. Grad Pag ima oko 24 milijuna 

kuna. Pitam vas kakao donositi ovakvu odluku u ovom trenutku. Da ţelimo napraviti 

povećanje plaća  pogotovo malih plaća ali je pitanje kada i  u kojem trenutku. Sada to nije 

opravdano.  U to treba ukljuĉiti  širu koordinaciju. Kad pogledamo izdvajanje za plaća ispada 

da smo već gotovo na postotku od 20% Proraĉuna što je gornja granica dozvoljenog. 

         Ante Fabijanić  - Zakonski je dozvoljeno nešto preko 20%. Do sada smo za plaće 

izdvajali 13% Proraĉuna, a sada ovim povećanjem bi to bilo 15%. 

          Diogen Šuljić – Ako pratite financijska izvješća, koja su objavljena, Grad Pag je 

godišnje na plaće trošio oko 2,2 milijuna kuna. S ovim povećanjem to bi  iznosilo nešto preko 

3 milijuna kuna. Ove godine će to biti nešto manje obzirom da je već jedan dio godine prošao. 

Ukupno povećanje bi bilo oko 15% proraĉunskih sredstava. 
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          Domagoj Viĉević – Naše tvrtke  daju 50% za plaće,a djelatnici gradske uprave bi sada 

bili na 15%. 

          Dario Grašo -  Zašto mi nemamo podatke kolike su plaće naših tvrtki i koliko su 

njihove veće od djelatnika gradske uprave. 

            Ante Fabijanić – U Komunalnom društvu su plaće u odnosu na plaće djelatnika 

gradske uprave veće za 35%, u Ĉistoći za 27%, a u vrtiću za 15%. Mi u te tvrtke svake godine 

ulaţemo i financiramo. Ne moţe biti da oni imaju veće plaće od djelatnika gradske uprave.  

DogaĊa se nezadovoljstvo. DogaĊa nam se  da nam  kadar iz gradske uprave  odlazi u gradske 

tvrtke. 

          Dario Grašo – Premašit ćemo Novalju sa ovim povećanjem. Na ovakav naĉin se  odluke 

ne donose. 

          Ante Fabijanić – Nećemo. Morate uzeti u da tamo radi znatno više djelatnika nego u 

našoj gradskoj upravi. 

             Edo Komadina – Uvijek se usporeĊujemo sa Novaljom pa zašto  se ne usporedimo i 

sa plaćama djelatnika gradske uprave koje su veće od naših. Ĉinjenica je da  neke gradske 

tvrtke izdvajaju 50% za plaće, a da gradska uprava ne moţe 15%. 

 

           Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao  da su vijećnici s 5 glasova „za“ i 2 

„suzdrţana“ glasa donijeli 

                                                                              ODLUKU 

                  O KOEFICIJENTIMA ZA OBRAĈUN  PLAĆE SLUŢBENIKA I  

                     NAMJEŠTENIKA U UPRAVNIM TIJELIMA GRADA PAGA 

 

 

 

AD - 3. ODLUKE O STAVLJANJU VAN SNAGE ODLUKE O PRIHVAĆANJU   

             SPORAZUMA O OSNIVANJU JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PAG 

AD - 4.  ODLUKE O OSNIVANJU JAVNE VATROGASNE POSTROJBE 

 

           Sanja Bukša Kustić – Prvom predloţenom odlukom  stavila bi se van snage Odluka o 

prihvaćanju Sporazuma o osnivanju Javne vatrogasne postrojbe Pag. 

           Predlaţe se  donošenje nove odluke o osnivanju javne ustanove . Ovim prijedlogom 

Odluke osniva se javna ustanova Javna vatrogasna postrojba Pag. Osnivaĉi javne ustanove 

Javna vatrogasna postrojba Pag su Grad Pag, Općina Kolan i Općina Povljana. MeĊusobni 

odnosi osnivaĉa vezani za njihova prava i obveze, a u svezi s osnivanjem, poĉetkom rada, 

poslovanjem i prestankom ustanove zasnivaju se na razmjerima koji su utemeljeni uĉešćem na 

intervenciji, poţarnim opasnostima i poţarnom opterećenju, gustoći naseljenosti te površini i 

to :Grad Pag 60%, Općina Kolan i Općina Povljana svaka po 20%. 

U prilogu ste dobili i Sporazum koji potpisati  Općina Povljana i Općina  Kolan. Naziv 

ustanove je JAVNA VATROGASNA POSTROJBA PAG sa sjedištem u Pagu. 

          Edo Komadina – Što je Javna vatrogasna postrojba? Tko ju još ima na otoku? 

          Sanja Bukša Kustić – Osnivanje Javne vatrogasne postrojbe je vrlo sloţen proces 

pogotovo kada  ju osniva više jedinica lokalne samouprave i to zbog njenog ustroja, a 

posebno zbog financiranja. 
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 Odluke o osnivanju još moraju donijeti  Općina Povljana i Općina Kolan.  Prema saznanju 

Općina Povljana je imala Vijeće prošli tjedan i donijela odluku. Odluke su donesene na 

temelju procjene. 

          Branimir Paro Vidolin – da li bi to grad i dalje koštalo cca 700.000,00 kuna? 

          Sanja Bukša Kustić –  Grad mora, po  zakonu, izdvojiti sredstva za vatrogastvo. Dakle, 

Grad i pored JVP koja će se financirati iz  drţavnog proraĉuna mora nastaviti izdvajati za 

vatrogastvo. Grad moţe imati i dalje svoje  dobrovoljno vatrogasno društvo.           

 

           Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţene akte 

pojedinaĉno na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao  da su vijećnici s 7 

glasova „za“ (jednoglasno) donijeli 

 

                                                                            ODLUKU 

                O STAVLJANJU VAN SNAGE ODLUKE O PRIHVAĆANJU   

           SPORAZUMA O OSNIVANJU JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PAG 

 

      i 

                                                                            ODLUKU 

                     O OSNIVANJU JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PAG 

 

 

 

AD -5.  GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAĈUNA GRADA PAGA ZA  

               2018.GODINU 
        5.1. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA  

                KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA  2018.GODINU, 

        5.2. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŢAVANJA OBJEKATA I UREĐAJA  

               KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2018.GODINU, 

         5.3. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA  

               2018.GODINU 

 

           Diogen Šuljić –  materijal koji ste dobili dan vam je temeljem zakona o proraĉunu. U 

njemu su taksativno navedeni  svi prihodi  i rashodi poslovanja. Napomenuo bih da su prihodi 

ostvareni u iznosu od  28.749.102,70 kuna a rashodi u iznosu od 53.381.311,93 kune. Do 

ovako velikog nesrazmjera izmeĊu  prihoda i rashoda je nastala iz razloga što smo temeljem 

naputka Ministarstva financija morali drugaĉije evidentirati  naše obveze prema presudama  

Grada Paga sa gosp. B. Jovićem, RAJ d.oo.o. i APN Do sada je to bilo evidentirano 

izvanbilanĉno i to u dijelu koji smo  tokom godine  otplatili no sada se mora evidentirati 

ukupan dug koji je bio na datum 31.12, a kako  se taj dug otplaćuje tako smanjujemo  obvezu.  

        Pored Godišnjeg izvješća o izvršenju Proraĉuna  sukladno odredbama Zakona 

gradonaĉelnik takoĊer upućuje Vijeću na razmatranje i izvješća o  izvršenju programa. U  

Izvješćima su prikazana planirana i  utrošena sredstva za izvršenje svakog programa zasebno 

a u  tekstualnom dijelu taksativno je navedeno za koje su poslove ti rashodi utrošeni.                                                                           

           Ţeljko Marţić –  Na str 33. vidljiva je naša realnost. Tu stoji da je naš ukupan manjak  

28.676.478,43 kuna. Zanima me koliko Grad mjeseĉno odnosno na godišnjoj razini plaća  

obveze po presudama. 

           Ante Fabijanić – Grad trenutno otplaćuje dug po presudi sa gosp. Jovićem u 

mjeseĉnom iznosu od 150.000,00 kuna,  za presudu sa tvrtkom RAJ mjeseĉno 40.000,00 kuna 

znaĉi 190.000,00 kuna. Morate znati da je i Grad tuţio gospodina Jovića i tu presudu je Grad 

dobio te kako Grad plaća gospodinu Joviću tako se i Grad naplaćuje od gospodina Jovića.  
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        Sa  tvrtkom  RAJ d.o.o.  smo obavili razgovore  i postoji mogućnost da to drugaĉije 

riješimo.  Naš prijedlog je da tvrtka RAJ ponovno preuzme to zemljište. TakoĊer oĉekujemo i 

drugaĉiju presudu po našoj ţalbi Vrhovnog suda  za predmet Jović. 

           Ţeljko Marţić – To zemljište se prodalo tvrtki RAJ  2008.godine. tada sam bio u 

sazivu Vijeća i glasao sam za to. Godine 2009. su sjeli novci na raĉun Grada. U veljaĉi 

2010.godine je drţavno odvjetništvo   uputilo dopis Gradu Pagu, koji naţalost nitko u Gradu 

nije vidio, kojim se predlagalo mirno rješenje tog spora iz razloga što se to zemljište nije 

smjelo knjiţit na Grad niti ga je Grad smio prodati. Za njega sam saznao tek kada sam bio 

gradonaĉelnik i tada sam dobio sudski spis dakle prije presude. Oni su dobili tu presudu i 

stoga Grad sada to  plaća. Tu su još osim glavnica i kamate. Obzirom da to nije nikada došlo 

na Vijeće pitam vas gradonaĉelniĉe da li osjećate odgovornost za ovu situaciju. 

           Ante Fabijanić – Ne. 

           Ţeljko Marţić – Ne, a ljudi to plaćaju. 

           Ante Fabijanić – Kada se donijela ta odluka predsjednik Vijeća je bio Josip Tiĉić i  svi 

smo donijeli odluku  da se to  zemljište proda. Dogovorilo se da se taj novac utroši u obnovu 

mosta što je i uĉinjeno. Sa drţavnim odvjetništvom sam u više navrata razgovarao i  njihov 

prijedlog je bio da mi to otkupimo  po 150 Eura/m2. Nisam na to pristao jer grad neće plaćati 

ono što je bilo gradsko. Da je odvjetnik bio sposobniji moţda Grad ne bi izgubio tu parnicu. 

I nakon ovog imamo mogućnost nagodbe obzirom da su se ovakvi sluĉajevi dogaĊali i drugim 

jedinicama lokalne samouprave. Tada je  stupio na snagu Zakon koji je bio na snazi šest 

mjeseci i u tom  roku smo mi podnijeli zahtjev za povratom tog zemljišta. Vjerujem da će 

tvrtka RAJ uskoro postići nagodbu sa gradom oko rješenja tog spora. Zašto u mandatu kada 

ste bili gradonaĉelnik niste pokrenuli tuţbu protiv RH. Koga ste štitili? 

           Ţeljko Marţić – Štitili smo Grad Pag. 

           Ante Fabijanić – Znate da u našem gradu ima preko 500 tuţbi kojima se tuţi RH za 

povrat imovine. Zašto tada nisi  angaţirao odvjetnika da pokrene tu tuţbu protiv RH. Meni za 

to ne bi trebala odluka Vijeća. 

           Domagoj Viĉević – Ako postoji kakva kriviĉna odgovornost pokrenute postupak za to. 

          Ante fabijanić – Naţalost nismo na vrijeme reagirali i to pokrenuli i daleko bi lakše bilo 

razgovarat sa Vladom RH nego sa vlasnikom RAJ.do.o. 

           Ţeljko Marţić – Govorimo o ĉinjenici koja nas je dovela u ovu situaciju. 

           Ante Fabijanić kada smo kao vijećnici donijeli odluku o prodaji tog zemljišta nitko od 

nas nije znao da će se nakon toga, za vrijeme vlade Milanovića,  donijeti  zakon koji je to 

zemljište proglasio  kao vlasništvo RH. 

           Edo Komadina – kao predsjednik Vijeća predlagao sam da  tuţimo tvrtku RAJ d.o.o. 

ali ste se tada smijali mom prijedlogu. 

           Ante Fabijanić- Nakon što se izvrši revizija ovog predmeta ići ćemo ako treba i sa 

tuţbom prema Strazburu. 

 

         Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ, predsjednik Vijeća dao je svaki  predloţeni 

akt  posebno na glasanje. 

          Na glasanje je dao Godišnje izvješće o izvršenju Proraĉuna Grada Paga za 2018.godinu  

te nakon  prebrojavanja glasova konstatirao da  vijećnici s 6 glasova „za“ i 1 „suzdrţanim“ 

glasom (obzirom da treba apsolutna većina glasova vijećnika) nisu usvojili  godišnje izvješće 

te je donijet    

                                                      ZAKLJUĈAK 

             Ne  prihvaća se GODIŠNJE IZVJEŠĆE o izvršenju Proraĉuna Grada Paga  

                                                     za 2018.godinu. 
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            Zatim je predsjednik Vijeća dao na glasanje  Izvješće  o izvršenju programa gradnje 

objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za  2018.godinu,te nakon prebrojavanja glasova 

konstatirao da su vijećnici sa 6 glasova „za“ i 1 „suzdrţanim“ glasom   donijeli 

 

     ZAKLJUĈAK 

      o prihvaćanju  IZVJEŠĆA o izvršenju Programa gradnje objekata i ureĊaja  

                                 komunalne infrastrukture za 2018.godinu 
 

 

           Zatim je predsjednik Vijeća dao na glasanje  Izvješće  o izvršenju programa odrţavanja  

objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za  2018.godinu,te nakon prebrojavanja glasova 

konstatirao da su vijećnici sa 6 glasova „za“ i 1 „suzdrţanim“ glasom   donijeli 

 

     ZAKLJUĈAK 

      o prihvaćanju  IZVJEŠĆA o izvršenju Programa odrţavanja objekata i ureĊaja  

                                 komunalne infrastrukture za 2018.godinu 
 

 

 

           Zatim je predsjednik Vijeća dao na glasanje  Izvješće  o izvršenju programa javnih 

potreba u kulturi za  2018.godinu,te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici 

sa 6 glasova „za“ i 1 „suzdrţanim“ glasom   donijeli 
 

 

     ZAKLJUĈAK 

            o prihvaćanju  IZVJEŠĆA o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi  

                                                          za 2018.godinu 
 

 

 

 

VIJEĆNIĈKA PITANJA        

1. Branimir Paro Vidolin -    Zanima me što se napravilo sa   maĉkama koje   su se 

razmnoţile u velikom broju? 

Ante Fabijanić – zvala se nadleţna sluţba radi njihovog zbrinjavanja. 

 

2. Franĉi Bukša – Ova moja primjedba je upućena konzervatorima. Naime kada se radi  

renovacija  kakvog sakralnog objekta onda su tu i to  kontroliraju, no kada se radi o 

privatnim kućama u jezgri grada onda ih nema da nadziru te radove. Stoga se dogaĊa 

da su nam ti objekti svakakvi,  sa razliĉitim nadogradnjama,  otvorima tj. vratima koja 

se otvaraju na ulicu, raznim dimnjacima i dr. Smatram da treba poduzeti da se 

prilikom renoviranja  kuća da poštuje sve norme koje su u vezane uz zaštitu stare 

jezgre grada.  

Domagoj Viĉević – Ĉinjenica je da naši komunalni redari prolaze pored toga i sliĉnih 

situacija kao što su postavljene skele, automobili koji se voze po jezgri i dr. ali  oni to 

ne vide. 
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3. Dario Grašo – Da li je ispoštovan zakljuĉak ovog Vijeća vezano za preraspodjelu 

sredstava koaj su u  proraĉunu predviĊena za  sport? 

Ante Fabijanić – U ĉetvrtak je zakazana sjednica povjerenstva koja će o tome 

raspravljati. 

4. Edo Komadina –  nastao je problem  javne rasvjete  prema Mrtu. Postolja za javnu 

rasvjetu su zabetonirana ali na privatnom vlasništvu. Dogodilo se  i to da se tim 

betoniranjem suzila ta cesta prema Mrtu.. Moţda će ti privatnici ići i sa tuţbom prema 

Gradu. Predlaţem da se to ispravi  sada dok su troškovi manji a i  iz razloga kako bi se 

ta cesta mogla proširiti. 

Ante Fabijanić -  znam za taj problem. Rekao sam da se sazove MO i da se da 

suglasnost ako će to biti na privatnom. MO se nije sazvao te sam rekao da se stavi na 

gradsko zemljište.  Geodeti će snimit teren i utvrditi će trasu ceste.Tu se radi o  cesti 

koja će se, temeljem vaţećeg zakona  registrirat kao nerazvrstana cesta. 

5. Jasna Magaš –  U jezgri grada  se nalaze mnoge kuće koje su u jako ruševnom stanju. 

Osim što predstavljaju opasnost a iz mnogih se širi smrad. Da li se moţe  što napraviti 

po tom pitanju? 

Ante Fabijanić -  pozvati ćemo DDD sluţbu i tvrtku PAG II da zatvori te ruševine. Tu 

imamo problema zbog neriješenih imovinsko-pravnih pitanja vlasništva. 

 

6. Ţeljko Marţić –  Oko rasvjetnih stupova na rivi stavljeni su kameni obruĉi. Zanima 

me koliko je  to koštalo i po ĉijoj je inicijativi to napravljeno i da li se pitalo mišljenje 

konzervatora? 

Ante Fabijanić- To smo napravili iz razloga sigurnosti. Postoje slike gdje se vidi da su 

oni ukošeni  i predstavljaju opasnost za prolaznike. Stoga smo  ovo napravili kao 

privremeno rješenje, a  vidjet će se  što će se napraviti kao trajno rješenje. Nismo 

traţili mišljenje konzervatora jer se radilo o hitnoći.  

7. Branimir Paro Vidolin -     Na zgradi gradske uprave koja je sanirana pred godinu dana 

ljušti se fasada. Da li se što poduzelo za sanaciju iste.  

Ante Fabijanić -  kontaktirali smo izvoĊaĉa radova i za par dana će to doći sanirati.  

Domagoj Viĉević -Apeliram na komunalno redarstvo  da poĉnu raditi svoj posao. To 

što su pripreme za  sezonu ne znaĉi da mora biti ovakva situacija u  gradu.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

           Obzirom da više nije bilo  pitanja predsjednik Vijeća zatvorio je rad sjednice. 

 
Dovršeno u  13,45 sati. 

 

KLASA: 026-02/17-01/7 

URBROJ: 2198/24-05/01-19-13 

Pag,   16. travnja 2019.         

 

                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA PAGA 

 

Zapisniĉar                                           Proĉelnica                                        Predsjednik 
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            Sanja Bukša Kustić                          Domagoj Viĉević,v.r. 

 


